



RUE LASALLE

EFFACEMENT DE LA LIGNE HOMOLOGUEE DE LA RUE LASALLE, (COTE EST) ENTRE LES AVENUES MONT-ROYAL ET LAURIER, DANS LE QUARTIER ST-DENIS DE LA CITE DE MONTREAL.

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, présentera une requête à la Cour Supérieure du District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en la division de pratique (chambre No 31) au Palais de Justice de cette Cité, mardi, le seizième jour d'avril prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que conseil pourra être entendu, pour demander que le plan homologué du quartier St-Denis de ladite Cité soit modifié en effaçant la ligne homologuée de la rue Lasalle, (côté Est) entre les avenues Mont-Royal et Laurier, tel qu'indiqué sur le plan qui sera produit avec ladite requête.

ETHIER, ARCHAMBAULT,
LAVALLEE, DAMPHOUSSE,
JARRY & BUTLER,

Procureurs de la Cité de Montréal.

Hôtel de-Ville,
Montréal, 22 mars 1912.



Election pour la Charge de Commissaire.

PROCLAMATION.

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que M. SAMUEL THOMPSON, qui, le 23 mars courant, avait été mis en nomination pour la charge de Commissaire, a, le 28 mars courant, retiré sa candidature à cette charge. Les électeurs devront donc agir en conséquence.

RENE BAUSET,
Officier-Rapporteur (pro-tem.)

Hôtel de Ville,
Montréal, 28 mars 1912.



LASALLE STREET

ERASURE OF HOMOLOGATED LINE OF LASALLE STREET (EAST SIDE) BETWEEN MOUNT ROYAL AND LAURIER AVENUES, IN THE ST. DENIS WARD OF THE CITY OF MONTREAL.

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the City of Montreal will, by and through their undersigned attorneys and counsel, present to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the division of practice (room No 31) at the Court House of this City, on Tuesday, the sixteenth day of April next, at half past ten o'clock in the forenoon or as soon as counsel can be heard, a petition asking that the homologated plan of St. Denis Ward of the City of Montreal be modified by erasing the homologated line of Lasalle Street, (East side), between Mount Royal and Laurier Avenues, as indicated on the plan to be filed with said petition.

ETHIER, ARCHAMBAULT,
LAVALLEE, DAMPHOUSSE,
JARRY & BUTLER,

Attorneys for the City of Montreal.

City Hall,
Montreal, March 22nd, 1912.



Election for Office of Commissioner.

PROCLAMATION.

PUBLIC NOTICE is hereby given that Mr. SAMUEL THOMPSON, who, on the 23rd March inst., was nominated for the office of Commissioner, has, on the 28th March inst. resigned the said candidature.

The electors will therefore govern themselves accordingly.

RENE BAUSET,
Returning Officer pro tem.

City Hall,
Montreal, March 28th, 1912.